



Rome, 10th October 2017

To: All European NOCs

RE: **Finalists / 7th Piotr Nurowski "Best Young European Athlete" Prize - Summer edition**

Dear President,
Dear Friend,

The European NOCs having expressed their preferences, we give you herewith the list of the n. 5 finalists for the 7th Edition of the Piotr Nurowski Prize - Summer:

- Mr. Filip NEPEJCHAL (Czech Republic)
- Mr. Dimitrios PAPANIMITRIOU (Greece)
- Ms. Reka NAGY (Hungary)
- Ms. Letizia PATERNOSTER (Italy)
- Mr. Mihrac SHUKH (Turkey)

As already announced, the vote for the winner will take place during the 46th EOC General Assembly in Zagreb (Croatia) next 24 and 25 November. Please note that in order to be eligible for the vote, it is obligatory for the athletes to attend the EOC General Assembly.

All 5 nominees will be invited to the EOC General Assembly as guests; their NOCs will be contacted and informed accordingly.

With best wishes,

A: Tous les CNO d'Europe

Réf: **Finalistes / 7^e Edition du Prix Piotr Nurowski «Meilleur jeune athlète européen» - Edition d'été**

Monsieur le Président,
Cher Ami,

Nous avons le plaisir de vous communiquer la liste des 5 finalistes issue des préférences exprimées par les CNO d'Europe dans la cadre du prix susmentionné:

- M. Filip NEPEJCHAL (Czech Republic)
- M. Dimitrios PAPANIMITRIOU (Greece)
- Mme Reka NAGY (Hungary)
- Mme Letizia PATERNOSTER (Italy)
- M. Mihrac SHUKH (Turkey)

Ainsi que nous vous l'avons annoncé, l'élection du lauréat aura lieu au cours du 46^e Assemblée Générale des COE qui se tiendra à Zagreb (CRO) les 24 et 25 novembre prochain. Veillez noter qu'il est obligatoire pour les athlètes à participer au Assemblée Générale pour être éligible pour le vote.

Les cinq finalistes seront invités à participer au Assemblée Générale des COE; leurs CNO respectifs recevront sous peu toutes les informations utiles.

Dans cette attente, veuillez agréer, Monsieur le Président, Cher Ami, l'expression de nos sentiments les meilleurs.


Janez Kocijančič
Acting President


Raffaele Pagnozzi
Secretary General